

Goldie Raymer

*Conférence commémorative
Division de gériatrie, Hôpital général juif*
*Memorial Lecture
Division of Geriatric Medicine, Jewish General Hospital*

PARENTING YOUR PARENTS: A GPS FOR ELDERCARE

Mardi le 9 septembre, 2014 • 17h30 - 19h00
Tuesday September 9, 2014 • 5:30 - 7:00 PM

Inscription gratuite • Free registration
514-340-8222 ext 4352
Conférence en anglais - Lecture in English
Questions bienvenues en français
French questions are welcome

Hôpital général juif • Jewish General Hospital

Amphithéâtre Block, Salle B-106 - Block Amphitheatre, Room B-106
3755 chemin de la Côte-Sainte-Catherine, Montréal, QC
Complimentary parking in Pavilion H-Côte-des-Neiges entrance
Stationnement gratuit au Pavillon H-Entrée Côte-des-Neiges



Dr. Michael Gordon

Michael Gordon, MD, MSc, FRCPC, is a regular contributor and commentator for TV and radio, and blog writer on the joys and problems of the elderly. Currently he is Professor of Medicine in the Division of Geriatrics at the University of Toronto, and Medical Program Director of Palliative Care at Toronto's Baycrest Geriatric Health Care System. His writings include the recently released third edition of "Parenting Your Parents, Straight Talk about Aging in the Family".

Michael Gordon, MD, MSc, FRCPC, est contributeur et commentateur de façon régulière pour la télévision et la radio, et est auteur de blog sur les joies et les problèmes des personnes âgées. Présentement, il est professeur de médecine à la Division de gériatrie de l'Université de Toronto, et directeur du programme médical de soins palliatifs au Baycrest Geriatric Centre de Toronto. Ses écritures incluent la troisième édition récemment publiée de «Parenting Your Parents, Straight Talk about Aging in the Family»



HÔPITAL D'ENSEIGNEMENT
DE L'UNIVERSITÉ MCGILL | A MCGILL UNIVERSITY
TEACHING HOSPITAL



Hôpital général juif
Jewish General Hospital

